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Številka: 
Datum:  
 
 
ZADEVA: SKLEP O SOFINANCIRANJU NABAVE GASILSKE 

AVTOCISTERNE GVC 16/50 OZIROMA 16/60 ZA PGD 
KAPELA 

 
PRAVNA PODLAGA: 16. člen Statuta Občine Radenci (Ur. glas. Slov. občin št. 2/11). 
 
PREDLAGATELJ:                   Janez Rihtarič, župan Občine Radenci 
 
GRADIVO PRIPRAVIL: Janez Ivanuša 
 
POROČEVALEC:  
 
PREDLOGA  SKLEPA: 1. Občina Radenci bo za nabavo gasilske avtocisterne 

GVC 16/50 ali 16/60 za PGD Kapela zagotovila 
120.000,00 EUR. 

  
 2. Denarna sredstva bodo nakazana Gasilski zvezi 

občine Radenci iz Proračunov občine Radenci za leta 
2015, 2016 in 2017, vsako leto po 40.000,00 EUR. 

 
 3. Prvi obrok bo zvezi nakazan do konca leta 2015, 

drugi do konca leta 2016 in tretji do konca leta 2017. 
 
 4. O nabavi vozila se po potrditvi tega sklepa sklene 

tripartitna pogodba med Občino Radenci, Gasilsko 
zvezo občine Radenci in PGD Kapela. 

 
FINANČNE POSLEDICE:    Predmetni sklep bo imel za proračun Občine Radenci finančne 

posledice, kot so predvidene v Programu opremljanja gasilstva 
v Občini Radenci. Novih finančnih posledic, katere že ne bi bile 
dogovorjene med Gasilsko zvezo in občino Radenci ta sklep ne  

 
OBRAZLOŽITEV:                   V prilogi 
 
 

Janez RIHTARIČ, 
ŽUPAN OBČINA RADENCI 

 
Priloge: 

- Predlog sklepa  
- obrazložitev predloga sklepa 

 
 
 



 

 
OBČINA RADENCI             
OBČINSKI SVET             
 
 
Na podlagi 16. člena Statuta Občine Radenci (Ur. gl. slov. občin št. 2/11)  je občinski svet 
Občine Radenci na ………... redni seji dne ……………………. sprejel 
 
 
 

S K L E P  
O ZAGOTOVITVI SREDSTEV SOFINANCIRANJA NABAVE GASILSKE AVTOCISTERNE 

GVC 16/50 ALI 16/60 ZA PGD KAPELA 
 
 
1. Občina Radenci bo za nabavo gasilske avtocisterne GVC 16/50 ali 16/60 za PGD 
Kapela zagotovila 120.000,00 EUR. 
 
2. Denarna sredstva bodo nakazana Gasilski zvezi občine Radenci iz Proračunov 
občine Radenci za leta 2015, 2016 in 2017, vsako leto po 40.000,00 EUR. 
 
3. Prvi obrok bo zvezi nakazan do konca leta 2015, drugi do konca leta 2016 in tretji  
do konca leta 2017. 
 
4. O nabavi vozila se po potrditvi tega sklepa, sklene tripartitna pogodba med 
Občino Radenci, Gasilsko zvezo občine Radenci in PGD Kapela. 
 

 
 
 
Št.  
Datum:  
 
                                                                               JANEZ RIHTARIČ                                                
                                                                           ŽUPAN OBČINE RADENCI 

                                                                        
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

OBČINA RADENCI 
OBČINSKI SVET 
 
OBRAZLOŽITEV PREDLOGA SKLEPA 
 
V skladu s Programom opremljanja gasilstva v Občini Radenci in v skladu z kategorizacijo 
gasilskih društev v naši občini je bila na nivoju Gasilske zveze občine Radenci sprejeta 
odločitev, da se pristopi k zamenjavi dotrajane in iz prometa odjavljene gasilske 
avtocisterne pri PGD Kapela. 
Dejansko imamo osrednje gasilsko društvo trenutno primerno opremljeno, kar se tiče 
gasilskih vozil. Da bi bilo omogočeno nemoteno delovanje gasilcev v primeru večjega 
požara, je potrebno nujno nadomestiti dotrajano in iz prometa odjavljeno gasilsko 
avtocisterno za, po rangu, drugo gasilsko društvo v naši Občini. 
V obrazložitev pripenjamo predloge, vprašanja in zaključke Gasilske zveze občine Radenci 
glede nabave, okvar in potreb PGD Kapela: 
 
Pozdravljeni,                                                                                                  Radenci, 
15.4.2015 
V prilogi vam pošiljam zapisnike GZ Radenci, v katerih so zapisani predlogi, vprašanja in 
zaključki na temo okvare, potreb in nakupa avtocisterne na Kapeli. 
Zapiski so del štirih sej GZ Radenci. 
 Zaradi razvidnosti sem razprave v zapisnikih označil zeleno: 
14.1.2015      8. redna seja UO in NO 
12.2.2015      5. redna seja UO, NO in Poveljstva 
 21.4.2015     9. redna seja UO in NO 
23.6.2014     10. redna seja UO in NO (popravek 23.6.2015)! 
4.5.2015         Sestanek na nivoju GZ Radenci na katerem smo sodelovali predstavniki GZ: 
Trstenjak in Zadravec, predstavnika PGD Kapela: Meglič in Hajdenek ter Mulec Franjo 
načrtovalec gasilskih vozil zaposlen pri izdelovalcu gasilskih vozil Rossenbauer.  
 
Na seji so bili obravnavani predlogi in potrebe za nakup gasilskega vozila PGD Kapela.  
 
Izoblikovani  predlogi sestanka so sledeči: Tip gasilnega vozila GVC 16/50 ali 16/60, tip 
vozila MAN tgm 290 4x4, del gasilske opreme se prenese iz obstoječega vozila na Kapeli, 
cena vozila okvirno 200.000 evrov. 
 
6. 5. 2015 je na pobudo predstavnikov GZ potekal sestanek v prostorih Občine Radenci.  
 
Ustni dogovori so vam poznani. 
 
Lepo vas pozdravljam,                                                                 predsednik GZ Radenci 
                                                                                                  Stanislav Zadravec l.r.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ZAPISNIK 

8. redne seje UO, NO Gasilske zveze Radenci, ki je bila v sredo, 14.1.2015, ob 18. uri 

v prostorih PGD Radenci-Boračeva. 

6. Beseda poveljniku zveze: inf. o porabi PT, okvara AC  

Poveljnik GZ Radenci Branko Trstenjak pove, da je bil sklenjen sklep o požarni taksi in so 
bile za ta denar nabavljene 4-6 zaščitne obleke. Predsednik PGD Kapela pove da na cisterni 
tokrat ne dela kompresor in dva ventila in da avta ne bodo več popravljali, ker jim je 
prevelik strošek. Od zveze pa dobijo 3.500,00 € za delovanje društva. V tem primeru 
predsednika PGD Kapela zanima, če cisterno odjavijo iz prometa ali če še je smiselno vsako 
leto vlagati v popravila. Prav tako se je razvila razprava o nabavi avtocisterne za PGD 
Kapela. Predsednik GZ Radenci pove, da na občini ni prave politične volje in da jutri 
sestankujejo z gospodom županom. Poveljnik GZ Radenci Branko Trstenjak pove, da zaradi 
starosti avta GZ Radenci več ne bo vlagala v popravila avtocisterne. Povedal je tudi, da je 
AC  last PGD Kapela in z njo ravnate po svoji volji, oziroma kot dober lastnik. Predsednik GZ 
Radenci Stanislav Zadravec pove, da bodo se še o tem pogovarjali ko bodo izvedeli kaj več 
na občini. 
 

 

 

 

ZAPISNIK 

5. redne seje UO, NO in Poveljstva Gasilske zveze Radenci, ki je bila v četrtek, 12. 2. 

2015, ob 18.30  v prostorih PGD Radenci-Boračeva. 

K točki 3: Odločanje o nakupu avtocisterne PGD Kapela 
Predsednik in poveljnik na kratko opišeta srečanje z županom Občine Radenci, ki izpostavlja 
slabo finančno stanje občine in s tem povezane  in smotrne investicije v gasilsko vozilo. Na 
zaključku  srečanja je Zadravec zatrdil, da nam je v nesreči dobrodošel vsak gasilec iz 
katerega koli društva v zvezi, Trstenjak pa je župana opozoril, da je on tisti, ki financira in 
odgovarja za izvajanje javne gasilske službe v občini. 
Zadravec se je po telefonu pogovarjal z direktorico Marovičevo o težavah financiranja AC. 
Napori predsednika in poveljnika niso obrodili sadov na seji, kjer so svetniki usklajevali 
občinski proračun. Zahtevali so obrazložitev nakupa, ki ga je pripravil poveljnik zveze. Načrt 
nakupa je bil predstavljen na prvem branju predloga občinskega proračuna, kjer so po 
njenih  besedah svetniki bili naklonjeni nakupu nove AC.  
Nadalje Trstenjak obrazloži upravičen nakup AC: PGD Kapela je gasilsko društvo II. 
kategorije in ji AC pripada po kategorizaciji; stara AC je stara 33  let, motor, zavore in 
črpalka so dotrajani, takšno vozilo ni varno vozilo, posebej ne na prevozih na intervencije. 
Vlaganja društva in zveze v ohranjanje AC v zadnjih dveh letih so bila velika in ni jim videti 
konca,  zato je zamenjava smotrna.  
V razpravo se vključi Zadravec, ki meni, da je nakup nove AC velik finančni zalogaj ob 
dejstvu, da so se društva v zvezi finančnim sredstvom za osebno in skupinsko zaščitno 
opremo odpovedala zadnja štiri leta za nakup AC 16/25 PGD Radenci-Boračeva. 
Strokovnemu mnenju Trstenjaka ne nasprotuje, vendar je tudi stanje osebne zaščitne 
opreme  zaskrbljujoče; naslednja štiri leta brez obnove te opreme bodo za nas pogubna.   
Zadravec izzove predsednika PGD Kapela Darjana Megliča,  naj pove, kaj so se oni 
pogovarjali in koliko so oni pripravljeni vložiti. Meglič pove, da je društvo PGD Kapela 
pripravljeno sofinancirati 15.000,00 €.  
V tem času pride gostja, direktorica Občine Mojca Marovič. Predsednik jo pozdravi, in 
obrazloži, da se je UO in Poveljstvo sestalo 30 minut prej, da bi uskladili mnenja. Predsednik 
razloži direktorici, da je poveljnik Trstenjak razložil UO, zakaj potrebujemo zamenjavo AC. 
Kategorizacija društev je nastavljena že izpred več let in ne vidi smisla, da bi se vsak 
mandat kategorizacija spreminjala. Doda še, da je za nabavo odgovoren župan in da se je 



 

potrebno držati zakonodaje. Poveljnik GZ Radenci izzove direktorico, da pove stališče 
svetnikov.  
Direktorica vse prisotne pozdravi in opraviči županovo odsotnost. Pove, da predlogi župana 
in svetnikov  niso enotni. Jasno jim je, da morajo nakup dati v proračun, ni pa jim jasno,  
zakaj gre vedno le za nakup avta. Ko je prišla zahteva  za nakup AC na Kapeli na Občino, se 
svetniki niso strinjali z nakupom stare in priporočali nakup  nove. Glede financiranja pa bo 
izveden postopek, enak kot pri nabavi AC PGD Radenci-Boračeva. Pomagali bodo izvesti 
javna naročila in želi, da se v nabavo 100% vključi tudi društvo PGD Kapela z najemom 
kredita. 
 Poveljnik GZ Radenci omeni, da bi cisterno, mlajšo od 15 let težko dobili, zato imamo pri 
nabavi nove AC pomisleke.  Poveljnik PGD Okoslavci Marko Vaupotič pove, da je življenjska 
doba AC res 25 let, ampak ni nujno, da bi bil avto po 25 letih zastarel. Avto je lahko 
potreben zamenjave tudi prej. Direktorico Občine pa popravi, da iz PGD Kapela ni prišla 
želja po nabavi AC, ampak potreba.  Direktorica dvomi, da če bodo objavili razpis za stari 
avto, da bodo sploh dobili kakšno ponudbo. Pove še, da bi točno morali vedeti, kaj 
kupujemo, da vedo, o čem so bodo pogovarjali na seji občinskega sveta. V proračun morajo 
financiranje AC vključiti do 20. 2. 2015.  
Poveljnik PGD Šratovci Franjo Dokl pove, da se strinja, da gredo sredstva iz proračuna 2 leti 
za nabavo AC, ne strinja pa se s tem, da bi se za nabavo AC sredstva porabljala 4 leta, ker 
druga društva tudi potrebujejo denar za obnovo opreme. 
Direktorica  predlaga, da se avto izbere in se prijavijo na javni razpis. Javno naročilo mora 
biti objavljeno na portalu javnih naročil; v tem primeru lahko kupijo starega, vendar se 
lahko dobi samo ena ponudba.  Lahko se nabavi tudi v tujini, iz Evropske Unije, vendar  v 
tem primeru ne pride do sofinanciranja s strani GZS. Poveljnik GZ Radenci pove, da bomo iz 
tujine težko dobili vozilo, ki bo ustrezalo tipizaciji Gasilske zveze Slovenije. 
 Poveljnik PGD Okoslavci Marko Vaupotič predlaga, da zaključimo z razpravo.  PGD Kapela 
naj poišče najugodnejšo ponudbo in pripravi dokumentacijo, ki jo potrebuje Občina za 
odobritev sredstev iz proračuna.  
Poveljnik GZ Radenci pove, da v tako kratkem času ne more pripraviti finančnega načrta za 
potrebe po opremi za vsa 4 leta. Predsednik GZ Radenci Stanislav Zadravec vztraja, da je 
potrebno pripraviti  omenjeni načrt in analize, če želimo sodelovati pri nakupu AC. 
 Direktorica  pove, da mora predsednik PGD Kapela napisati, kakšen avto potrebujejo, koliko 
star avto želijo nabaviti, kdaj se bo vozilo nabavilo ter približno vrednost. Grobo oceno 
nakupa. Dokumentacija se naj pripravi do 18. 2. 2015. Poveljnik GZ pove, da mu morajo 
vsa društva do 15. 2. 2015 poslati seznam osebne zaščitne opreme z roki uporabnosti. S 
tako pridobljenimi podatki bo izdelal finančni načrt zamenjave osebne zaščitne opreme. 
Sklep št. 3: Poveljniki društev morajo dokumente poslati poveljniku GZ Radenci do 
15. 2. 2015; poveljnik GZ Radenci je zadolžen da dokumentacijo pripravi in  do 20. 
2. 2015 dostavi referentu Ivanuši na Občino.  
 Marovičeva obrazloži, da bo za nakup AC potrebno najeti kredit, ki ga najame PGD Kapela. 
Nakup se bo izvedel leta 2016, kajti postopek javnega naročanja je dolgotrajen. Poveljnik 
PGD Okoslavci Marko Vaupotič še vpraša, če obstaja kakšna možnost financiranja preko 
zavarovalnic. Predsednik GZ Radenci odgovarja, da je mogoč, vendar je z njimi potrebno 
vzpostaviti stik. Direktorico še zanima, če imajo vsa društva urejeno zavarovanje pri 
Zavarovalnici Triglav. Direktorica  upa, da jim bo uspelo zadevo speljati na seji.  
Miran Zamuda pa sprašuje, zakaj sredstva na letni ravni prvi dve leti niso v višini 
50.000,00€, 40.000,00€ bi šlo za nakup AC, 10.000,00€ pa še zmeraj za obnovo zaščitne 
opreme. Direktorica predlaga, da bi se del sredstev, ki so že odobrena  s proračunom za 
delovanje društev in za obnovo gasilskih domov, namenila za nabavo AC. Poveljnik GZ 
Radenci pa sprašuje,  zakaj večje firme (Radenska, Sava, Casino …) v občini Radenci ne 
podpisujejo pogodb o požarni varnosti z domačimi društvi, saj v primeru intervencij  
posredujejo domača gasilska društva. Poveljnik PGD Okoslavci predlaga, da poveljnik GZ 
Radenci, predsednik GZ Radenci in župan Občine Radenci gredo do teh podjetij. Mojca 
Marovič predlaga, da se o tem pripravi sklep. 
 Predsednik GZ Radenci prosi direktorico Občine, da naj pogoje za sklepanje pogodb o 
zagotavljanju požarne varnosti preveri njihova odvetnica. Predsednik GZ Radenci, Stanislav 
Zadravec se zahvali direktorici Občine Mojci Marovič za obisk in za sodelovanje.  
 



 

 

 

ZAPISNIK 

9. redne seje UO in NO Gasilske zveze Radenci, ki je bila v torek, 21.4.2015, ob 

19.00 uri v prostorih PGD Radenci-Boračeva.  

VIII. Razno 
Ker smo dobili vabilo za gasilski mimohod in Florjanovo mašo (10.5.2015) za vse 
veroizpovedi  iz Murske Sobote smo se odločili, da se omenjene prireditve ne udeležimo saj 
imamo svojo Florjanovo mašo na Kapeli. 
Predsednik GZ Radenci nas obvesti, da se je udeležil ekskurzije v Cerklje ob Krki. 
6.5.2015 se sestanejo predstavniki občine GZ Radenci in PGD Kapela glede nabave cisterne. 
K temu tov. Kager doda, da bi bilo najbolje iti na Občino z jasnim predlogom in pisnimi 
ponudbami vezanimi na nabavo cisterne (cena, model,rok dobave…). 
Sklep št. 6: Za mladino se nabavi tekmovalna zastava. 
Sklep št. 7: PGD Kapela se odobri in nakaže 400,00 € za kritje stroškov vezanih na 
državno tekmovanje mladine. 
 

 

 

 

ZAPISNIK 

10. redne seje UO in NO Gasilske zveze Radenci, ki je bila v torek, 23.6.2015, ob 
19.30 uri v prostorih PGD Radenci-Boračeva.  
VIII. Razno 
Feliks Herman vpraša kako je z povračilom stroškov za stroške, ki so jih imeli ob poplavah 
na črpanju vode v hotelu Radin lani jeseni. Odgovor bo podal poveljnik GZ Radenci. 
Ivanič Boris vpraša kako daleč je dogovor za nabavo AC 16/50 na Kapeli. Darjan poda 
odgovor, da bi naj bila nabava komaj v letu 2017 in da ga skrbi za 40000,00 €, ki so 
predvidena za nabavo s strani Občine. K temu Ivanič Boris predlaga, da se na Občini izvede 
dogovor in se sredstva nakažejo na račun GZ Radenci, le ta pa jih da »vezat« na banko. S 
tem so sredstva varna in jih nihče ne more prerazporediti z rebalansom. 
Na račun izvedbe občinskega tekmovanja poda Feliks Herman kritiko, saj meni, da se bi 
organizator pri pripravi hrane in pijače moral bolj potruditi. 
Ker Zamuda Matej ni bil zadovoljen z odločitvijo prisotnih o načinu podeljevanja odlikovanj 
se odloči, da bo prejeto priznanje vrnil. Na koncu seje pristopi k tajniku GZ in mu preda 
komplet; medaljo (priznanje GZ Radenci III. stopnje) in priznanje o napredovanju v čin 
»gasilec I. stopnje« . Ob tem ga tajnik opozori, da z zavrnitvijo odlikovanja novega več ne 
more dobiti nikoli. S tem se Matej strinja in Ivanič Boris mu pove, da si ob takšnih potezah 
in dejanjih priznanja res ne zasluži. 
 

 
 
Pripravil: 
Janez Ivanuša 


